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Řídící výbor ITI ČBA 2021-2027 

14. 12. 2022 

 

Místo jednání: 
Magistrát města České Budějovice, nám. Přemysla Otakara II, č. 1,1, zasedací místnost zastupitelstva 
města. 
Přítomni: 
dle prezenční listiny (jména osob v zápise jsou uvedena bez titulů) 

 

Obsah jednání: 
Jednání zahájila předsedkyně ŘV a primátorka města Dagmar Škodová Parmová, která přivítala 
účastníky jednání, seznámila členy výboru s obsahem jednání a požádala členy výboru o odsouhlasení 
programu jednání. Program jednání byl jednomyslně odsouhlasen (bez přijetí usnesení). Následně 
primátorka města předala slovo Dagmar Baumrukové, vedoucí ORVZ. 
Dagmar Baumruková: 

• Přednesla informaci o schválení nového složení Řídícího výboru ITI Českobudějovické 
aglomerace v radě města a představila nové členy výboru. 

• Informovala o přípravě Integrované strategie na Programové období 2021-2027, vysvětlila 
strukturu dokumentu strategie a základní milníky přípravy od září r. 2019 do prosince 2022. 

• Popsala integrovaná řešení, která jsou pro realizaci strategie připravena včetně informace o 
stavu a výši dohodnutých alokací pro ITI ČBA v rámci vyjednávání mezi všemi nositeli ITI 
v jednotlivých operačních programech. 

• Dále informovala o dalším průběhu a krocích, které bude nutno zajistit v 1. pololetí r. 2023, a 
stav ohledně vyhlašování výzev řídících orgánů na předkládání programových rámců do 
jednotlivých operačních programů. 

• V dalším bodu popsala genezi a současný stav v aktivitě eGovernment (součást programového 
rámce IROP) a přednesla návrh na vyhlášení Výzvy č. 19 k předkládání projektových záměrů 
v aktivitě eGovernmentu. Uvedla souvislosti ve vztahu vyhlášení výzvy a prodloužení časového 
harmonogramu procesu schvalování programových rámců v IROP – v případě vyhlášení výzvy 
dojde k časovému posunu a schválení programových rámců v IROP je reálné nejdříve v květnu 
2023.   

Miroslav Kotoun: 

• Vznesl dotaz na přibližný časový odhad pro předkládání žádostí o dotace do IROP. 
Dagmar Baumruková: 

• Příprava žádostí a projektů časově ohrožena není. Tento proces může kontinuálně probíhat. 
Finální podání žádosti o dotaci je závislé na vydání povinné přílohy – Vyjádření Řídícího výboru 
Českobudějovické aglomerace o souladu projektu s integrovanou strategií, což vzhledem 
k Výzvě na eGovernment bude možné podle předpokladu nejdříve ve 2. čtvrtletí 2023. Bližší 
odhad vzhledem k procesu hodnocení programového rámce IROP nelze v této chvíli určit.  

Andrea Nádravská: 

• Projekt na nákup vozů Dopravního podniku města České Budějovice bude vzhledem 
k avizovaným lhůtám dodání od dodavatelů ukončen nejdříve 18 měsíců od podpisu smlouvy, 
a tudíž je reálný předpoklad pozdějšího ukončení projektu oproti projektovému záměru. 

Dagmar Baumruková: 

• Předložený projektový záměr bude na základě výzvy aktualizován. Zpoždění jednoho projektu 
nemusí v každém případě znamenat ohrožení finančního harmonogramu celé strategie, jelikož 
projekty jsou realizovány paralelně v celém spektru a časový výpadek jednoho projektu může 
být nahrazen jinými projekty. Je toto nutné dopředu komunikovat a operativně řešit. Toto 
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tvrzení je odvozené ze zkušenosti v minulém programovém období, kdy při plnění Finančního 
plánu IPRÚ České Budějovice nedošlo k výpadku ani v jednom roce celého realizačního období. 
Nicméně je potřeba počítat s tím, že k profinancování dotace v daném roce bude možné jen 
tehdy, pokud bude žádost o platbu podána do 30.6. (v předešlém programovém období to bylo 
do 31.10. 

Michal Šebek: 

• Uvedl, že tyto eventuální disproporce, které nastanou při realizaci projektů je nutné s řídícím 
orgánem ihned řešit, pokud nebude nalezeno interní řešení v rámci nositele strategie. 

Dagmar Škodová Parmová: 

• Vyzvala členy výboru k provedení hlasování k usnesení č. 220/2022. Text usnesení a výsledek 
hlasování je uveden v Souboru usnesení, který je nedílnou součástí zápisu. 

Dagmar Baumruková: 

• V dalším bodu programu popsala proces přípravy, projednávání a schvalování projektů 
pracovních skupině, řídícím výboru a radě města do Operačního programu Zaměstnanost. 
Tento operační program není v režimu Metodického pokynu pro Integrované nástroje a 
Regionální akční plány (MP INRAP), což v důsledku znamená, že projektové záměry se 
nepředkládají prostřednictvím monitorovacího systému MS 2021+, ale pouze Seznamy projektů 
přímo řídícímu orgánu. Povinnou přílohou žádosti o dotaci je Vyjádření Řídícího výboru 
Českobudějovické aglomerace o souladu projektu s integrovanou strategií. Členové výboru byli 
dále informování, že ve SC 1.1 je nevyčerpaná alokace z důvodu odstoupení jednoho projektu. 
Z toho důvodu budou osloveny další subjekty – předkladatelé projektů ze zásobníku náhradních 
projektů.  

• Členům výboru byl předložen seznam 3 projektů ve SC 1.1 (1 projekt z původních 4 byl 
předkladatelem stažen) a 1 projekt ve SC 2.1 ke schválení formou usnesení.  

Dagmar Škodová Parmová: 

• Před provedením hlasování vyzvala členy výboru k diskusi. 
Diskuse: 

• Lubomír Bureš – vznesl dotaz na výši částky, která je k dispozici pro náhradní projekt za subjekt, 
který odstoupil.  

• Dagmar Baumruková – rozdíl mezi alokací ve SC 1.1 a součtem předložených projektů je ve výši 
5 076 531 Kč.  

• Jiří Švec – uvedl, že nepovažuje za přínosné z integrovaného nástroje ITI podporovat projekty 
na začlení skupiny tzv. neaktivních jedinců. Podle jeho názoru by tento problém měly řešit úřady 
práce. 

• Ivan Loukota – podporované aktivity jsou generovány Ministerstvem práce a sociálních věcí, 
v Programovém období 2021-2027 došlo k výraznému snížení financí pro sociální politiku. 
Projekty na integraci skupin tzv. neaktivních jedinců považuje za smysluplné. 

• Zuzana Kudláčková – vyzdvihla smysluplnost projektu Restart 4.0 České Budějovice. 

• Viktor Lavička – vznesl dotaz na výstupy projektu a zda je sledována udržitelnost těchto 
projektů. 

• Šárka Kovárnová – udržitelnost těchto projektů není tak dlouhodobá jako u infrastrukturních 
projektů, přesto musí být exaktně popsána již v projektovém záměru. 

• Jan Zeman – poukázal na fatální disproporci mezi regiony, které řeší problematiku sociálního 
začleňování, např. rozdíl mezi Jihočeským a Severočeským krajem. 

Dagmar Škodová Parmová: 

• Po skončení diskuse vyzvala členy výboru k provedení hlasování k usnesení č. 221/2022. Text 
usnesení a výsledek hlasování je uveden v Souboru usnesení, který je nedílnou součástí zápisu. 

Dagmar Baumruková: 

• V rámci bodu Různé uvedla, že v průběhu 1. poloviny roku 2023 bude nutné, na základě 
metodiky MP INRAP, vydávat vyjádření o souladu projektových záměrů se strategií ITI ČBA. 
Jedná se o formální akt, kterému bude předcházet oslovení předkladatelů PZ v programových 
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rámcích. Na základě vydaného souladu může žadatel podat žádost o dotaci. Vzhledem k 
četnosti a nepravidelnosti budou členové výboru osloveni k hlasování formou per rollam dle 
potřeby. 

K tomuto bodu nebyla vznesena žádná připomínka. 

• V závěru prezentace informovala členy výboru o povinnosti nositele Strategie IPRÚ v období 
2014-2020 předložit v lednu pravidelnou zprávu o realizaci za poslední půlroční časový úsek. 
Období realizace strategie IPRÚ 2014-2020 bude ukončeno 30. 6. 2023. Jedná se v tomto 
kontextu o předposlední zprávu. Tuto Zprávu o realizaci IPRÚ schvaluje Řídící výbor. Členové 
výboru budou i v tomto případě osloveni k hlasování formou per rollam. Pokud nastane v rámci 
implementace IPRÚ problém, bude Řídicí výbor svolán operativně. 

K tomuto bodu nebyla vznesena žádná připomínka. 
Primátorka města Dagmar Škodová Parmová závěrem poděkovala všem členům za účast na jednání a 
popřála všem klidné prožití Vánoc a úspěšný rok 2023 a ukončila jednání. 
 

 

Soubor usnesení Řídícího výboru ITI ČBA ze dne 14. 12. 2022 

Usnesení č. 220/2022 
Řídící výbor ITI Českobudějovické aglomerace 

• schvaluje  
vyhlášení Výzvy č. 19 k předkládání záměrů na integrované projekty do Programového rámce řídicího 
orgánu IROP ve Specifickém cíli 1.1 Využívání přínosů digitalizace pro občany, podniky, výzkumné 
organizace a veřejné orgány 

• ukládá 
Ing. Dagmar Baumrukové zajistit vyhlášení Výzvy č. 19. na předkládání projektových záměrů do PR IROP 
v aktivitě eGovernment. 
Pro 18 / Proti 0 / Zdržel se 0 

Usnesení č. 221/2022 
Řídící výbor ITI Českobudějovické aglomerace 

• schvaluje  
vydání Vyjádření Řídícího výboru Českobudějovické aglomerace o souladu projektu s integrovanou 
strategií k projektům do Operačního programu Zaměstnanost: 

o Znovu do práce I., předkladatel projektu Koníček o. p. s. 
o Restart 4.0 České Budějovice, předkladatel projektu Síť pro rodinu, z. s. 
o START JOB I., předkladatel projektu Jihočeská společnost pro rozvoj lidských zdrojů o. 

p. s. 
o Homesharing, předkladatel projektu Autis Centrum, o. p. s. 

• pověřuje  
předsedkyni výboru doc. Dr.  Ing. Dagmar Škodovou Parmovou k podpisu Vyjádření Řídícího výboru 
Českobudějovické aglomerace o souladu projektu s integrovanou strategií k uvedeným projektům. 
Pro 18 / Proti 0 / Zdržel se 0 
 

Přílohy zápisu z jednání: 

1.Příloha č. 1 – Prezentace z jednání ŘV ITI Českobudějovické aglomerace. 

2.Příloha č. 2 – Seznam projektů do OP Zaměstnanost plus 

 

V Českých Budějovicích, dne 14. 12. 2022. 

 

…………………………………………….. 

Zapsal: Ing. Petr Käfer 






